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P R O T O K Ó Ł  Nr XLV/2010 

Z  S E S J I  RADY MIEJSKIEJ w K O Z I E N I C A C H 
odbytej w dniu 29 kwietnia 2010r  w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 

w Kozienicach 

 

Ad.1. 
 
         Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda o godzinie 11-tej otworzył   
S e s j ę Rady Miejskiej w Kozienicach i po powitaniu Radnych, Burmistrza, Z-ców 
Burmistrza, Skarbnika, Sekretarza Gminy, Dyrektorów Wydz. Urzędu Miejskiego, 
zaproszonych Gości oraz wszystkich obecnych na sali obrad, oświadczył iż zgodnie  
z listą obecności aktualnie uczestniczy 18  osób, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącego 21 Radnych, stanowi qworum do podejmowania uchwał, decyzji. 
 
  Lista obecności Radnych oraz zaproszonych Gości stanowi integralną część 
niniejszego protokołu. 
 
Radny Pan Mariusz Ptaszek wnioskował o zdjęcie projektu uchwały o Nr roboczym 
6.1.  w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2010 rok  z porządku Sesji Rady, 
szczególnie chodzi o budowę ulicy Solidarności wraz z infrastrukturą towarzyszącą.  
Zdaniem Radnego należy w I kolejności zakończyć realizację zadań już 
rozpoczętych, a nie wprowadzać nowe. 
 
         Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pan 
Andrzej Wołos  był innego zdania, wnioskował, aby odrzucić powyższą propozycję 
zgłoszoną przez Radnego Pana Mariusza Ptaszka.  
Przewodniczący Komisji dodał, iż temat, o którym mowa j.w. na posiedzeniu Komisji 
Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego był szczegółowo omawiany  
i analizowany. Wszystkie kwestie zostały wyjaśnione. Po dokładnej analizie w liczbie 
obecnych 10 członków Komisji – projekt przyjęto – jednogłośnie. 
 Są dodatkowe pieniądze należy wprowadzić zadanie pod nazwą „Budowa ulicy 
Solidarności”             
 
  Po czym Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda wniosek Radnego 
Pana Mariusza Ptaszka poddał pod głosowanie. 
Za przyjęciem wniosku głosowało – 4 Radnych, 
Głosów przeciwnych -  12, 
Głosów wstrzymujących – 2 
Wniosek nie uzyskał akceptacji. 
 
  Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz Prawda, przypomniał że 
porządek dzisiejszej Sesji przedstawia się następująco: 
 
 

Proponowany  porządek   S e s j i :  
1. Otwarcie obrad.               

  2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.                                                                                           
3. Interpelacje i zapytania Radnych. 
4. Powołanie Komisji Skrutacyjnej do przeprowadzenia i sporządzenia protokołu  
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          z głosowania w sprawie absolutorium dla Burmistrza Gminy Kozienice  
           za rok 2009. 
      5. Zatwierdzenie wykonania budżetu Gminy Kozienice za 2009 rok w tym:  
         5.1. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania budżetu Gminy Kozienice za 2009r.,    
          5.2. Odczytanie Wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium za 2009r.,        

         5.3. Odczytanie Uchwał RIO dot.  wykonania budżetu Gminy za 2009r., 
         5.4. Dyskusja, 
         5.5. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium dla Burmistrza Gminy Kozienice  
                  za 2009r.  

       6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
        6.1. -  zmian w uchwale budżetowej na 2010 rok, 
        6.2. -  określenia zasad najmu komunalnych lokali użytkowych i garaży  
                  wchodzących w skład zasobu  Gminy Kozienice, 
        6.3. -  podniesienia kapitału zakładowego Kozienickiej Gospodarki Komunalnej  
                  spółki z ograniczoną odpowiedzialnością w Kozienicach, 

6.4 -   wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy gruntu dot.  
           części działki oznaczonej numerem 479 położonej w Stanisławicach, 

        6.5. – wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy gruntu dot.  
                  części działki  oznaczonej numerem 5101 położonej w Kozienicach.  
      7.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 
      8.  Wolne wnioski i informacje.  

9. Zamknięcie obrad. 
 
 
         Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda zwrócił się z pytaniem, 
czy ktoś z Radnych chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej 
wymienionym porządku obrad? 
 
Radni nie zgłosili żadnych zmian, bądź innych propozycji.  
 
         Proponowany porządek Sesji j.w. został przyjęty w głosowaniu jawnym,  
w obecności 18 Radnych bez uwag przy jednym głosie wstrzymującym się.        
 
 
Ad. 2. 
         Punkt 2 - to przyjęcie protokołów z obrad poprzednich Sesji. 
 
Protokoły Nr:  XLIII/2010 z dnia 31 marca 2010   i XLIV/2010 z dnia  15 kwietnia  
2010r  ( Nadzwyczajnej Sesji ) zostały  przyjęte przez aklamację. 
 
Ad. 3. 
 
          W punkcie interpelacje i zapytania radnych, głos zabrali: 
 
Radny Pan Krzysztof Pawlik  zapytał: 
 
- Jak wygląda sytuacja boisk sportowych przy ulicy Wiślanej? 
- Kiedy rozpoczną się prace na ulicy Batalionów Chłopskich, czy jesteśmy po 
przetargu, czy zostały wyznaczone zastępcze miejsca parkingowe ? 
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Radna Pani Alicja Kordula zapytała : 
- Czy odbył się przetarg na zagospodarowanie placu rekreacyjnego na Oś. 
Energetyki, kiedy planowane jest rozpoczęcie prac? 
- Czy istnieje możliwość oznakowania przejścia dla pieszych przez ulicę 
Żeromskiego na wysokości budynku socjalnego? 
( chodzi o bezpieczne przejście do kontenerów ) 
 
Radny Pan Kuźnar Stanisław: 
- Czy planuje się zagospodarować podtrybunie Stadionu w celach zarobkowych np. 
siłownie ? 
- Czy zostaną uporządkowane tereny szczególnie od ulicy Sportowej w kierunku ulicy 
Warszawskiej? 
Czy można lepiej, w inny sposób  zagospodarować gabloty ogłoszeniowe Urzędu, 
które są rozmieszczone na terenie miasta? Obecnie gabloty te nie przynoszą chluby 
miastu, są smutne.     
- Czy w programie obchodów Dni Puszczy Kozienickiej będzie ujęta prezentacja 
dorobku artystycznego lokalnych twórców ludowych ( Targi królewskie )? 
- czy  system sygnalizacji p.poż. w  pensjonacie  na OSIR jest bezpośrednio 
podłączony ze Strażą Pożarną?   
 
Radny Pan Henryk Jaworski zapytał: 
- Na jakim etapie jest sprzedaż działki przy ulicy Zdziczów po bazie Las? ( chodzi  
o zmianę wizerunku na tym terenie ) 
- Ile Gmina  posiada działek do sprzedaży na Osiedlu Polesie? 
 
Radna Pani Grażyna Ziółek zapytała: 
- Czy odebrano inwestycję dotyczącą budowy sali gimnastycznej w m. Janików, 
 jeżeli nie to dlaczego, jakie były powody, kto ponosi koszty ogrzewania sali przez 
okres zimowy? 
- Jakie  działania podejmuje Urząd Miejski w zakresie oczyszczania z psich 
odchodów, czy planuje się ustawienia koszy (pojemniki ) na psie odchody? 
 
Radny Pan Andrzej Wołos zapytał:  
- czy trwają prace i jaki jest etap realizacji zadań rozpoczętych w 2009r. tj. budowa 
ulicy Wspólnej, przebudowa ulicy Słonecznej, Zygmunta Starego oraz budowa drogi 
w m. Wójtostwo?   
    
Radny Pan Mariusz Ptaszek  zapytał: 
- Kiedy jest planowany przetarg i rozpoczęcie inwestycji związanych z budową ulicy 
Podgórze w m. Nowiny, budową drogi w m. Stanisławice, budową ulicy Prostej  
w m. Aleksandrówka? 
- Czy Gmina zamierza coś zrobić z unoszącym się kurzem z dróg nieutwardzonych?  
 
  Ad. 4. 
 
     W punkcie tym Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  
zaproponował powołanie Komisji Skrutacyjnej w liczbie 3 osób, celem 
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przeprowadzenia i sporządzenia protokołu z głosowania w sprawie absolutorium dla 
Burmistrza Gminy Kozienice za rok 2009. 
Propozycja powołania Komisji Skrutacyjnej w liczbie 3 osób została przyjęta  
w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych bez uwag – jednogłośnie.  
 
   W związku z tym przystąpiono do zgłaszania kandydatów do Komisji Skrutacyjnej: 
 
Radny Pan Kuźmiński Marek zgłosił Radnego  Pana  Andrzeja Kowalskiego, 
Radna Pani Kordula Alicja  zgłosiła  Radną Panią Zofię Świechowską,  
Radna Pani Kordula Alicja  zgłosiła Radnego  Pana Andrzeja Gogacza. 
  
        Kandydaci wyrazili zgodę do pracy w Komisji Skrutacyjnej. 
 
        Propozycja zgłoszonych kandydatów do składu Komisji Skrutacyjnej została 
przyjęta  w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych bez uwag  przy trzech 
głosach wstrzymujących.  
 
        Przewodniczący Rady Miejskiej w tym momencie ogłosił  3 minutową przerwę. 
   Po przerwie  Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda wznowił obrady. 
  
    W czasie przerwy Komisja Skrutacyjna ukonstytuowała się. 
Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej została wybrana Radna Pani Zofia 
Świechowska  
 
Ad. 5.  
 
    Sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 2009 przedstawił Burmistrz Gminy 
Kozienice Pan Tomasz Śmietanka. 
Sprawozdanie Burmistrza stanowi integralną część niniejszego protokołu.  
Punkt 5 porządku obrad był szczegółowo omawiany i analizowany na posiedzeniach 
Komisji branżowych Rady oraz na posiedzeniu korekcyjnym u Burmistrza Gminy przy 
udziale Przewodniczących Rady, W-ce Przewodniczących, Przewodniczących 
Komisji oraz Dyrektorów Wydziału Urzędu Miejskiego. 
Radni otrzymali materiały z  realizacji  budżetu za rok 2009 na piśmie w ustawowym 
terminie.   
 
Burmistrz – sprawozdanie przedstawił w sposób syntetyczny, skupił się na 
najbardziej istotnych informacjach, z których wynika co wydarzyło się w roku 2009.   
Omówił pokrótce 16 załączników wymienionych w sprawozdaniu. 
 
Wspomniał m.in.o:  
      -    Dochodach budżetowych,  
      -    Wydatkach budżetowych, 

- Gminnym Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  
- Wydatkach inwestycyjnych, 
- Pozyskiwaniu środków zewnętrznych, 
- Bazie podatkowej. 
-     Wskaźnikach zadłużenia.  
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     Na zakończenie swojego wystąpienia, w tym punkcie porządku obrad 
podziękował Radnym oraz wszystkim pracownikom Urzędu Miejskiego i jednostek 
podległych  za współpracę, mając na uwadze dobre wykonanie budżetu. 
        Po czym poprosił Wysoką Radę o przyjęcie budżetu za rok 2009 i udzielenie 
absolutorium Burmistrzowi za rok 2009.  
        Następnie  Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan  Włodzimierz Kowalski  
zaprezentował Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej z dnia 12 kwietnia  
2010 roku w sprawie absolutorium dla Burmistrza Gminy Kozienice za rok 2009. 
Do przedstawionego wniosku uwag nie wniesiono. 
Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej stanowi integralną część niniejszego 
protokołu.  
 
        Zgodnie z porządkiem obrad – Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz 
Prawda  zapoznał Radnych z Uchwałą Nr RIO-R/ 51/2010 Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie  z dnia 25 marca 2010 roku  
w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Gminy Kozienice sprawozdaniu  
z wykonania budżetu za rok 2009. 
Uchwała Nr RIO-R/51/2010 w załączeniu do protokołu. 
.  
      W dalszej części obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  
zapoznał Radnych z kolejną treścią Uchwały Nr RIO-R/151/2010 Składu 
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia  22 kwietnia 
2010roku w sprawie opinii o przedłożonym wniosku Komisji Rewizyjnej Rady 
Miejskiej w Kozienicach w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy 
Kozienice za rok 2009.  
Uchwała RIO-R/ 151/2010 w załączeniu do protokołu. 
 
Do przedstawionych Uchwał RIO oraz Wniosku Komisji Rewizyjnej Radni nie zgłosili 
żadnych uwag, bądź wniosków. 
 
W dyskusji nad powyższym tematem głos zabrali: 
 
 
Radny Pan Kuźnar Stanisław zwrócił uwagę na pewne niepokojące zjawiska jakie 
pojawiły się  w budżecie Gminy Kozienice. 
Zdaniem Radnego uchwalony budżet Gminy Kozienice na 2009 rok całkowicie różni 
się od wykonanego budżetu. Są to dwa różne budżety, budżet ten przez cały rok 
2009 był ciągle zmieniany i korygowany i dopasowywany do takiego stanu, aby mógł  
być wykonany w granicach 100%, wykonany został w 97,63%. 
W takiej sytuacji trudno oceniać prawidłowe wykonanie budżetu. 
Radny wspomniał również o  wydatkach  na utrzymanie Urzędu Gminy, gdzie są 
różne opinie, nawet prasowe na ten temat 
Porównał wydatki od roku   2007, gdzie wyniosły kwotę         7.489.711,00 zł 
                                                                w 2008r.                      8.508.536,96 zł 
                                                                w 2009r.                      8.940.689,34 zł 
czyli w ciągu dwóch lat wzrosło o 19,4%. 
Mówił o zadłużeniu Gminy 
Wskazał na zadłużenie Gminy, dla porównania  podał kwoty  jak kształtowały się 
 w poszczególnych latach: 

- W 2007r. wyniosło  -    7.037,489 zł 
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- w 2008r wyniosło  -  10.261.591,60 zł 
- w 2009      „  „       -   11.147.000,00 zł  

czyli w ciągu dwóch lat zadłużenie wzrosło o 58%. 
Radny dodał, iż powyższe jego stwierdzania – to stanowisko Klubu Prawa  
i Sprawiedliwości. 
 
Następnie,  Burmistrz  Gminy do powyższych kwestii ustosunkował się.  
 
     W dalszej części obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda  
zaprezentował projekt uchwały  

- w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Gminy Kozienice z tytułu  
wykonania budżetu Gminy za 2009 rok  

Za przyjęciem  uchwały głosowało 14 Radnych, Głosów przeciwnych – 0, Głosów 
wstrzymujących się – 4. 
W czasie głosowania obecnych było – 18 Radnych.   
Uchwała Nr XLV/ 498/2010 w załączeniu do protokołu.  
 
      Mając na uwadze powyższe  Komisja Skrutacyjna sporządziła Protokoł   
z przeprowadzonego głosowania w sprawie absolutorium dla Burmistrza Gminy 
Kozienice za rok 2009. 
Protokoł Komisji Skrutacyjnej został odczytany przez Przewodniczącą Komisji Radną 
Panią Zofię Świechowską.  
Do przedstawionego protokołu uwag nie wniesiono. 
W/w Protokoł stanowi integralną część niniejszego protokołu.   
    
  Burmistrz podziękował Radnym za udzielenie absolutorium za rok 2009. 
  
 
  Ad. 6.  
     Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka przedstawił następujące projekty uchwał 
: 
 

- w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 2010r. 
 
Radny Pan Mariusz Ptaszek ponownie  złożył wniosek o zdjęcie z projektu uchwały 
„Budowę ulicy Solidarności” i ponowne rozpatrzenie przez Komisję Gospodarki 
Przestrzennej, Budownictwa, Komunikacji i Bezpieczeństwa Publicznego. 
 
       Po wyjaśnieniach Radny wycofał swój wniosek ( zdjęcie  tej pozycji z projektu 
uchwały zmieniłoby treść całości projektu uchwały) 
 
 Za przyjęciem uchwały głosowało 14 Radnych, Głosów przeciwnych – 3, Głosów 
wstrzymujących się – 1.   
Uchwała Nr XLV/499/2010 w załączeniu do protokołu. 
 
    Zanim poniższy projekt uchwały V-ce Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów 
i Rozwoju Gospodarczego Pan Andrzej Kowalski zgłosił poprawkę w § 3 pkt. 2: 

- w brzmieniu kończącego się zapisu pktu 2 dopisać  „nie więcej niż 1,5%” 
( jest to poprawka Radnego Pana Edwarda Pułkowskiego, nieobecnego na 
dzisiejszej Sesji Rady). 
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Za przyjęciem  powyższej poprawki głosowało – 13 Radnych, Głosów 
przeciwnych – 0, 
Głosów wstrzymujących się -  4.  

1 osoba będąca na sali obrad nie wzięła udziału w głosowaniu.  
 
Po czym projekt uchwały z uwzględnieniem przyjętej powyżej poprawki 

- w sprawie  określenia zasad najmu komunalnych lokali użytkowych i garaży 
wchodzących w skład zasobu Gminy Kozienice  

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych został 
przyjęty przy trzech głosach wstrzymujących się. 
Za przyjęciem uchwały głosowało 15 Radnych.   
Uchwała Nr  XLV/500/2010 w załączeniu do protokołu.     
        
 

- w sprawie podniesienia kapitału zakładowego Kozienickiej Gospodarki 
Komunalnej spółki z ograniczoną odpowiedzialnością w Kozienicach 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych został 
przyjęty  bez uwag – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XLV/501/2010 w załączeniu do protokołu.  
     

- w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy gruntu dot. 
części działki oznaczonej numerem 479 położonej w Stanisławicach  

 
Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pan Andrzej 
Wołos zgłosił poprawkę w § 1, która dotyczy skrócenia okresu dzierżawy z  9 lat na 2 
lata. 
Przewodniczący Komisji jako uzasadnienie przeczytał treść pisma Rady Sołeckiej wsi 
Stanisławice , która zwraca się z prośbą o skrócenie okresu dzierżawy do dwóch lat 
tak, aby nowo wybrana Rada Sołecka w roku 2011 mogła podjąć działania co do 
ostatecznego przeznaczenia tej działki.   
 
Za przyjęciem poprawki głosowało – 13 Radnych, Głosów przeciwnych – 0, Głosów 
wstrzymujących się – 5. 
 
Po czym całość uchwały z uwzględnieniem przyjętej powyżej poprawki.   
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18 Radnych został 
przyjęty przy pięciu głosach wstrzymujących się.  
Uchwała Nr XLV/502/2010 w załączeniu do protokołu. 
 

- w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy gruntu dot. 
części działki oznaczonej numerem 5101 położonej w Kozienicach  

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 18  Radnych został 
przyjęty bez uwag – jednogłośnie.  
Uchwała Nr XLV/503/2010 w załączeniu do protokołu. 
 
Ad. 7. 
  W kolejnym punkcie Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka udzielił odpowiedzi 
na interpelacje i zapytania radnych. 
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Dot. boisk sportowych przy ulicy Wiślanej – prowadzona jest obszerna 
korespondencja z Prezesem Zarządu Spółki z o.o. Stadnina Koni, dotychczasowa  
umowa dzierżawy po wypowiedzeniu przez PSK wygasa z dniem 1.05.2010r.  
W dniu 30.04.2010r. o godz. 9.00 zostanie podpisana nowa umowa dzierżawy na 
okres od 01.05.2010r. do 30 czerwca 2010r. Prezes PSK deklaruje, iż do momentu 
innych rozstrzygnięć umowa ta może być aneksowana na kolejne okresy.    
 
Dot. prac na ulicy Batalionów Chłopskich oraz miejsc parkingowych – trwa procedura 
oceny ofert i wyboru wykonawcy. Planowany termin podpisania umowy to 
05.05.2010r. Termin realizacji  zadania określono do dnia 31.08.2010r. W kwestii 
wyznaczenia zastępczych miejsc parkingowych trwają   uzgodnienia dotyczące 
wydzierżawienia placu naprzeciwko domu handlowego „TURYSTA ”. Ponadto 
rozważana jest możliwość wyznaczenia miejsc parkingowych na placu targowym. 
 
Dot. zagospodarowanie placu rekreacyjnego na Osiedlu Energetyki – trwa procedura 
oceny ofert  i wyboru wykonawcy. Planowany termin podpisania umowy to I połowa 
maja 2010r. Termin realizacji zadania określono w SIWZ do dnia 31.08.2010r. 
 
Dot. oznakowania  przejścia dla pieszych przez ulicę Żeromskiego na wysokości 
budynku socjalnego – w 2009r. złożony został wniosek do zarządcy ruchem tj. 
Starostwa Powiatowego w Kozienicach w przedmiotowej sprawie. Pismem nr KM.III. 
5420-3-3/09 z dnia 10.07.2009r. organ zarządzający poinformował nas, że nie widzi 
potrzeby wyznaczenia dodatkowych przejść przez ulicę Żeromskiego z uwagi na 
niewielkie natężenie ruchu pojazdów i pieszych biorąc jednocześnie pod uwagę 
dobrą widoczność uczestników ruchu.   
Mając na uwadze dużą uciążliwość - Burmistrz zobowiązał Dyrektora właściwego 
Wydziału o ponowieniu wniosku  z lepszym uzasadnieniem do zarządcy  ruchem. 
      
Dot. zagospodarowania podtrybunia na Stadionie – od dłuższego czasu z prawej 
strony  zagospodarowane, z lewej surowy budynek od środka z przeznaczeniem 
części na toalety, II część pomieszczeń gospodarcza z przeznaczeniem na 
składowanie sprzętu sportowego. 
 
Dot. uporządkowania terenów przy ulicy Sportowej  –  teren jest zagospodarowany 
i  uprzątnięty. 
  
Dot. ogłoszeń w urzędowych tablicach informacyjnych – dostęp do urzędowych tablic 
informacyjnych maja pracownicy Urzędu Miejskiego  i Przewodniczący Komitetów 
Osiedlowych. 
Pomimo tego, że tablice są zamykane, warunki atmosferyczne mają wpływ  na 
zachowanie papieru pod wpływem słońca i wilgoci. System samoprzylepny jaki 
posiadamy na tablicach ogólnodostępnych w Urzędzie nie zda egzaminu na terenie 
otwartym. Jeżeli zdobędziemy podobną technologię – zastosujemy. Na dzień 
dzisiejszy wzmocnimy magnesy i częściej będziemy przeglądać treść i aktualności 
prezentowanych materiałów. Burmistrz dodał, że należy podjąć działania, celem 
zmiany wizerunku tablic.  
 
Dot. prezentacji dorobku artystycznego lokalnych twórców ludowych w czasie 
obchodów Dni Puszczy Kozienickiej – rokrocznie twórcy ludowi zapraszani są do 
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prezentacji swojego dorobku artystycznego w czasie obchodów „Dni Puszczy 
Kozienickiej”, także i w tym roku również będą mogli zaprezentować swój dorobek. 
Istnieje również możliwość prezentacji dorobku  w czasie pleneru rzeźbiarsko-
malarskiego organizowanego przez TMZK w ramach konkursu ogłoszonego  
w oparciu o ustawę o pożytku publicznym i wolontariacie. W ramach ogłaszanego 
konkursu można organizować jeszcze inne przeglądy, plenery itd.. Niestety w roku 
2010 stowarzyszenia i organizacje skupiające  twórców ludowych nie złożyły swojej  
oferty w ramach ogłoszonego konkursu.  
Burmistrz zachęcał twórców do współpracy na podstawie ustawy o pożytku 
 i wolantariacie. 
 
W kwestii sygnalizacji p.poż w pensjonacie  na OSIR wypowiedział się Dyrektor OSiR  
Pan Marcin Zmitrowicz  – system sygnalizacji p.poż. nie jest bezpośrednio 
podłączony ze strażą Pożarną. Urządzenie alarmujące znajduje się w recepcji 
pensjonatu. W przypadku pożaru Straż Pożarna jest powiadamiana telefonicznie.  
Burmistrz Gminy zobowiązał Dyrektora OSIR do udzielenia  pisemnej i precyzyjnej 
odpowiedzi dla Radnego, przedstawiając informację z dokumentów, „co, kto musi  
i kiedy” 
 
Dot. sprzedaży działki przy ulicy Zdziczów – na sprzedaż nieruchomości oznaczonej 
numerem działki 1603 o pow. 07248 ha, która zgodnie z decyzją o warunkach 
zabudowy przeznaczona jest pod budowę hotelu na 140 miejsc, zorganizowano trzy 
przetargi, które zakończyły się wynikiem negatywnym. Brak chętnego nabywcy. 
W podjętej uchwale przyszły nabywca zobowiązany był do wybudowania hotelu, 
termin rozpoczęcia budowy do roku, a zakończenia wraz z oddaniem do użytku  
w terminie 3 lat od daty zawarcia aktu notarialnego. W przypadku niedotrzymania 
warunków zabudowy Gmina Kozienice zastrzega prawo odkupu, które byłoby 
wykonane w terminie 3 lat od daty zawarcia umowy sprzedaży. 
 
Sposób zagospodarowania wymaga zmiany decyzji o warunkach zabudowy oraz 
zmiany uchwały Rady.          
 
Dot. działek na Osiedlu Polesie – Gmina posiada do sprzedaży na terenie Osiedla 
Polesie - 3 nieruchomości przeznaczone pod budownictwa wielorodzinne tj. 1 działka 
przy ulicy Warszawskiej i 2 działki przy ulicy Kasztanowej. 
 
Dot. budowy sali gimnastycznej w m. Janików – trwa procedura uzyskania 
pozwolenia na użytkowanie obiektu. Po uzyskaniu pozwolenia na użytkowanie 
można przystąpić do procedury końcowego odbioru robót. Koszty ogrzewania sali  
w okresie trwania budowy zgodnie z zawartą umową ponosi Wykonawca robót. 
Rozliczenie budowy będzie dokonane podczas odbioru końcowego. 
 
Dot. działań w zakresie oczyszczania z psich odchodów – zlecono do KGK Sp. z o.o.  
- zakup i montaż 10 sztuk koszy wyposażonych w zasobniki na zestawy higieniczne. 
Ponadto Burmistrz poinformował, iż psie odchody / jako odpad komunalny/ mogą być 
wrzucane także do koszy ulicznych.  
 
Dot.  zakończenia prac zadań rozpoczętych w 2009r. tj. budowa ulicy Wspólnej, 
przebudowa ulicy Słonecznej, Zygmunta Starego oraz budowa drogi w m. Wójtostwo 
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- na wszystkich zadaniach trwają prace budowlane. Terminy realizacji nie są 
zagrożone. Zakończenie robót zgodnie z zawartymi umowami określono do: 
Budowa ulicy Wspólnej  - 30.06.2010r. 
Przebudowa ulicy Słonecznej -  31.08.2010r. 
Przebudowa ul. Zygmunta Starego – 30.06.2010r.  
Budowa drogi w m. Wójtostwo – 30.05.2010r,  
Dot.  rozpoczęcia inwestycji związanych z budową ulicy Podgórze w m. Nowiny, 
budową drogi w m. Stanisławice, budową ulicy Prostej w m. Aleksandrówka 
- planowany termin ogłoszenia przetargów na budowę: 
Ulicy Podgórze w m. Nowiny – sierpień, 
Drogi w m. Stanisławice – lipiec, 
Ulicy Prostej w m. Aleksandrówka – lipiec. 
Na ulicy Podgórze w m. Nowiny  i budowę drogi w m. Stanisławice trwa procedura 
wydania pozwolenia na budowę. 
Na ulicę Prostą trwa procedura o wydanie decyzji o środowiskowych 
uwarunkowaniach realizacji inwestycji.  
 
Dot. unoszącego się kurzu na drogach nieutwardzonych – Gmina nie planuje 
wykonywania polewania dróg nieutwardzonych. Do remontów dróg wykorzystywane 
są materiały budowlane dopuszczone do ogólnego stosowania w/g  odpowiednich 
norm lub rozporządzeń. W 2010 roku planujemy realizację inwestycji związanej  
z budową ulicy Prostej w m. Aleksandrówka      
    
Ad. 8.  
    W punkcie wolne wnioski i informacje głos zabrali: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda przypomniał Radnym, 
 o składaniu oświadczeń majątkowych za rok 2009 w terminie do 30 kwietnia br.  
 
Radny Pan Mirosław Markiewicz nawiązał do kwestii związanej z boiskami na ulicy 
Wiślanej. Zdaniem Radnego należy rozpocząć negocjacje, rozmowy, można złożyć 
ofertę – jest to faza, aby w sposób rzeczowy i dynamiczny podejść do sprawy.   
 
 
 
Ad. 9. 
 
Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz 
Prawda dokonał zamknięcia o godz.   15-tej  XLV   SE S J Ę RADY MIEJSKIEJ  
w KOZIENICACH. 
 
 
Na tym protokoł zakończono                                   PRZEWODNICZĄCY  
     Protokołowała                                                       RADY MIEJSKIEJ 
Elżbieta Kołodziejczyk 
        inspektor                                                          MARIUSZ PRAWDA 
 


